
Sanacijska dela
v soseski ŠS 10 —
Draveljska gmaina

Odpravljanje
malomarnosti

Nesolidna gradnja stanovanjske soseske
ŠS 10 — Draveljska gmajna že od junija me-
seca buri duhove tako stanovalcev kot izva-
jalcev, strokovujakov in občinskih mož v Ši-
ški. Takrat je nainrcč sanacijska komisija
sprejela sklep o takojšnjeni pristopu k saua-
ciji razpok in ostalih napak. Vzporedno z jz-
vajanjem teh del pa naj bi teklo ugotavlja-
nje krivde in odgovornosti za uastale napa-
ke.

Tudi delegati vseh treh zborov šišeaske
skuipščine so na septcmbrski scji razpravljali
o nesolidnosti gradnje le stanovanjske sose-
ske. Takrat |e skupšešna apvejela osem skle-
pov v zrezi z odpravljanjcm napak. Med
najipomeiivbnejšimi nnj otncnimo sklep, da je
treba takoj začeti s sanacijo razpok in odpra-
viti ostale napake, Standard invest pa mora
do oktoljrske seje občinske skupščine podati
poročilo o sanaciji.

To poročilo bodo obravnavali delegati na
decembrski seji skupščine občine Ljubljana-
Šiška, na katero bodo povabljene tudi vse
delovne orgaaizacije. ki so udeležene v grad-
nji stanovanj v sose^ki SS 10. Poročilo pa
je že obravnaval izvršni svet občine.

Iz poročila je razvidno. da je poskusna
sanacija stekla. Na podlagi rezultatov teh
bo možno izdelati sanacijski projekt, ki bo
podlaga za pristop k clokončni sanaciji. Vea-
dar pa izvajalci poskusue sanacije niso do-
stavili podatkov o poteku poskusne sanacije
sanacijski komisiji in projektantom za iz-
delavo dokončnega sanacijskega aačrta. Do-
sedaj je te podatke posredoval le Gradbiuec
Kranj. Istočasao s prvimi sanacijskirai deli
potekajo tudi raziskave pvofesorja FAGG,
tovariša Vesela.

Čeprav podpisovanje samonpravnega spo-
razuma o sanaciji stanovanjskih objektov v
Draveljski gmajni ne sme biti ovira v pri-
stopu in nadaljevanju sanacijskih del, je
izvršni svet sklenil, da je nujno potrebna
čimiprejšnja sklenitev takega sporazuma, za
kar se bo sam zavzel. Potek dosedanjih del
namreč kaže premalo zavzetosti udeležencev
graditve soseske ŠS 10. zato je nujno opre-
deliti posamezne faze postopka za sanacijo
z roki. Poleg iega so nekateri izvajalci v di-
skusiji o osnutku samoupravnega sporazu-
ma. ki ga je pripravil Srandard-invest, vztra-
jali pri predhodni uiotovitvi deleža odgo-
vornosti in krivde. pa čeprav je že bilo spre-
jeto stališče. da naj ~e odgovornost in kriv-
da ugotavljata vzporedno z izvajanjem sa-
nacije. Zato se je izvršni svet občine zavzel
za posipešitve sprejcmanja samoupravnega
sporazuma o sanaciji in postavil rok 15. de-
cember.

Izvrsni svet je nadalje ugotovil, da ni
sprejel poročil o sanacijskih dclih od vseh
ostalih udeležencev graclnje v soseski ŠS 10.
tako kot to zahteva sedma toeka sklepov,
sprejetih na septembrski ^kupščini. Zato bodo
na decembrsko sejo povabljene vse delovne
oiganizacije. udeleženke gradnje, da na seji
obrazložijo izvršitev 'oafa sklepa.

Na podlagi poročila Standard investa in
ugotovitev o prepočasnem izvajanju sanacij-
skih del je izvršni svet postavil vcč rokov
za izredbo dei. Med drugim naj se ipospešeno
nadaljuje poskusna sanacija in zaključi do
februarja 1978, takoj naj se naroči sanacij-
ski načrt. ki naj bo izdelan iprav tako do fe-
bruarja 1978.


